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Johan Fälldin                                                                 Lina Hultman  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Johan Fälldin (C), ordföranden  

 

Bo Sundin (M)   

Hugo Laigar (M)   

Minna Thullberg (MP)   

Alexander Lindholm (S)   

Ulla Sjöbergh (S) 

Nike Örbrink (KD) 

  

 
Tjänstgörande ersättare:                                                      

Lina Hultman (V)                                                  för Tobias Johansson (V)  

Camilla Bergman (L)                                                     för Daniele Fava (L)        

Nahman Hanna (S)                                               för Suhur Salahyusuf (S)  

Elin Larsson (C)                                                          för Felicia Junger (V)                                               

 
 

Ersättare:    

Billy Östh (M) 

Michaela Kotschack Thurn (MP)    

Mikael Sundin (M) 

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, Peter Ahlström, Carina Braun, 

Sophie Dahlberg, nämndsekreterare Marie Norrberg, Susanne Olsson, 

Robert Sköld, samt personalföreträdare Linda Runcrantz. 
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§ 10 
Remissvar - Motion angående OPS-lösningar 
Dnr 01.06/402/2019 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på 
remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen.  
 

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 29 april 2019. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
 

1. Ordföranden Johan Fälldin (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Camilla Bergman (L), Minna Thullberg (MP), och Nike 
Örbrink (KD) föreslår (se beslutet). 

 
2. Lina Hultman (V) och Alexander Lindholm m.fl. (S) 

föreslår att tillstyrka motionen och därutöver anföra 
följande: 
 

OPS-finansiering av simhallar som de blågröna lyft fram som ett 
sätt att finansiera kostsamma idrottsanläggningar saknar 
realism. Det får mest anses vara ett sätt att flytta fokus från 
stadens eget ansvar för sina medborgare genom att istället 
skjuta över ansvaret med ökade kostnader som följd. 
Komplicerade och dyra projekt som simhallar är särskilt svåra att 
lösa med OPS-finansiering då kostnaderna är höga och 
intäkterna i praktiken väldigt låga. Att staden dessutom skulle 
låna upp pengar till högre kapitalkostnader via privata företag än 
vad man själv kan lånefinansiera projekten med, skulle också 
innebära att idrottsanläggningen bara av det skälet skulle bli 
kraftigt fördyrad. Detta helt i onödan. De avskräckande 
exemplen är också många, vilket redovisas i motionen.  
 
OPS-lösningar skulle teoretiskt sätt vara möjliga om projekten är 
enkla och väl avgränsade i omfattning, brukarintäkterna är 
säkrade över tid, att kapitalkostnaderna är i nivå med vad staden 
själv kan ordna och inte minst att företaget ifråga kan förvalta 
anläggningen till rimliga kostnader under en längre tid. Att alla 
dessa förutsättningar kan appliceras på kommunala 
idrottsanläggningar är inte realistiskt, vilket motionen på ett 
tydligt sätt också visar. 
Föreningar och andra aktörer som vill ta ansvar och bygga 
anläggningar i Stockholm är positivt. Det finns goda exempel  
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från tidigare mandatperiod som nu är på väg att förverkligas. 
Problemet med OPS-lösningar är att de på lång sikt har visat sig  
dyrare genom högre driftskostnader. Det är kortsiktig tänkande 
och dålig förvaltning av stadens medel som ska undvikas. 
 
Det är bättre om de blågröna istället börjar ta ett ansvar för en 
utbyggnad av stadens idrottsanläggningar på ett sätt som 
motsvarar de behov som finns i ett växande Stockholm. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Fälldin (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Lina Hultman (V) och Alexander Lindholm m.fl. (S) reserverar sig 
mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
 
 


